
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 2. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 215
Vil ministeren redegøre for:
Hvor mange ansøgninger om tilskud til skovrejsning, der er indkommet siden 1. januar 
2021 og indtil nu?
Hvor mange af disse ansøgninger, der er færdigbehandlet og har fået udbetalt tilskud?
Hvor mange af de indkomne ansøgninger, der endnu ikke er færdigbehandlet eller har 
fået udbetalt tilskud?
Vil ministeren ligeledes oplyse, hvornår de ikke færdigbehandlede ansøgninger forventes 
at være færdigbehandlet og tilskuddene udbetalt, samt hvilke initiativer ministeren vil tage 
for at fremskynde sagsbehandlingen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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